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Jaarverslag van ALTC DDV van verenigingsjaar 2021. 

Voorwoord van de voorzitter 
 
Het afgelopen verenigingsjaar had helaas weer een vertraagde en ongewone start vanwege Corona en de vele 
maatregelen die dat met zich meebracht. Met het vele schakelen, uitstellen en wijzigen van plannen en het 
omgooien of zelfs cancelen van activiteiten of evenementen door veranderende corona maatregelen hadden 
we intussen ervaring, maar het maakte het er niet makkelijker op. 
  
Dit verslag laat zien hoe DDV het afgelopen verenigingsjaar is gevaren met daaraan toegevoegd een vooruitblik 
naar de toekomst. 
  
Als bestuur hadden wij dit jaar vier doelstellingen: 

1. Leden aantrekken door doelgerichte promotie via onze website en activiteiten als: Clubmiddagen en 
Social Tennis. 

2. Leden behouden door het verhogen van de sfeer op de club door onder andere Open Dagtoernooien 
en andere toernooien te organiseren die zeer geliefd zijn bij zowel DDV leden als niet-leden. 

3. ITA BV bewegen zich aan de inhoud van ons huurcontract te houden en de baanhuur (weer) naar een 
redelijk niveau te brengen. 

4. De mede- grootaandeelhoduer in ITA BV te bewegen ons toe te staan om ons recht op bindende 
voordracht voor commissarissen voor ITA BV te laten uitoefenen. 

5. Inzet aan de trainersgroep geven om de aandachtspunten binnen de groep aan te pakken de 
onderlinge verhoudingen en de samenwerking met de vereniging en het bestuur te verbeteren, 
alsmede structuur en lijn aanbrengen in organisatie van de tennislessen zodat onze leden meer profijt 
hebben van de aangeboden lessen. Alsmede de kosten-efficiëntie van de lessen en organisatie in kaart 
brengen. 

 
Deze doelstellingen werden geformuleerd als vervolg op de eerste twee jaar met dit bestuur. De uitdagingen 
die het bestuur had, toen het drie jaar geleden aantrad: (veel) te hoge kosten, te lage inkomsten, een schuld 
van toen nog €45.000 en al jarenlang bestaande moeizame interne relaties binnen de trainersgroep. Deze 
uitdagingen zijn niet in korte tijd op te lossen. Hier moet veel tijd en energie in gestoken worden. 
 
Het bereiken van de gestelde doelen voor 2021 werd er door Corona niet eenvoudiger op. Er zijn op meerdere 
fronten stappen in de goede richting gezet, maar niet alles is gelopen zoals wij hoopten of hadden voorzien. 
Verderop in dit verslag zullen wij dieper op deze onderwerpen ingaan. 
 
Ondanks en misschien wel dankzij Corona hebben wij er als DDV samen toch een leuk jaar van kunnen maken. 
De doelstelling om te groeien is wederom bereikt: Wij zijn dit jaar van 1519 leden gegroeid naar 1750 leden en 
hebben voor het eerst in jaren weer een wachtlijst moeten instellen! DDV heeft nu twee jaar op rij een groei 
van respectievelijk 20% (2020) en 15 % (2021) gezien wat een prachtig resultaat is ten aanzien van de 
neergaande lijn in de jaren vóór ons aantreden. 
 
Graag wil ik bij deze van de gelegenheid gebruik maken om al onze bestuursleden, de expertise van binnenuit, 
de expertise van buitenaf en alle overige vrijwilligers van DDV te bedanken voor hun niet aflatende inzet, 
enthousiasme, tijd en energie. Ook wil ik alle leden ontzettend bedanken voor hun steun, geduld en flexibiliteit 
gedurende dit lastige Corona jaar. 
 
 
Eveline Bijlmer, voorzitter 
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Verslag van het jaar 
 
 
Het verenigingsjaar 2021 begon hoopvol met 68 teams van DDV die zich voor de voorjaarscompetitie 
opgaven. Helaas zette het kabinet daar met aangescherpte coronamaatregelen al snel een streep 
door. In februari verschoof de KNLTB de competitie naar mei en vervolgens naar juni, om uiteindelijk 
toch niet in juni maar pas in het najaar plaats te hebben. Alhoewel dat ongetwijfeld een teleurstelling 
voor velen is geweest was het heel fijn dat de competitie in het najaar door heeft kunnen gaan. 
 
Vrijspelen was in maart en april ondanks een avondlockdown tot 22 uur mogelijk voor volwassenen 
van 27 jaar en ouder. We konden in die maanden overdag met maximaal 4 personen spelen. 
Toernooien of evenementen waren niet toegestaan. Het openingstoernooi van DDV en de open dag 
die DDV traditioneel houdt op of rond 1 april van ieder jaar kon dus helaas niet doorgaan.  
 
Competitietraining  
Om leden na de stilstand in de winter iets extra’s aan te bieden konden zij zich opgeven voor 
competitietraining. Zo konden de leden zich voorbereiden op de competitie waarvan in maart nog de 
hoop was dat die in mei door kon gaan. Veel leden hebben gebruik gemaakt van deze extra speel- en 
trainingsmogelijkheid. Onze trainers hebben deze blokken van 2 uur wedstrijdtraining tot een groot 
succes gemaakt. De trainers coachten de leerlingen op strategie en tactiek en lichtten menig tip van 
de sluier op. 
 
Clubapp 
De vorig jaar opgetuigde en algemeen als gebruikersvriendelijk ervaren clubapp deed weer dienst.  
Zoals bekend is, kunnen leden via de clubapp via de eigen mobiele telefoon banen op afstand 
reserveren wat tezamen met het coronaprotocol dat DDV het jaar daarvoor opstelde en bij de 
gemeente indiende, het mogelijk blijft maken te spelen ondanks de aanscherping van de 
coronamaatregelen.  
Leden deden wel regelmatig de oproep om “banen ook weer af te zeggen, wanneer men niet meer 
ging tennissen”. Iets waar iedereen in elkaars belang goed op moet blijven letten.  
Voorafgaand aan en op de algemene ledenvergadering op 27 januari konden leden via de clubapp 
stemmen voor het zittende bestuur of het zich als kandidaat gestelde interim-tegenbestuur.  
 
De clubladder ging op 1 april op elektronische wijze van start via Sportconnexions. Honderden 
DDV’ers maakten enthousiast gebruik van de mogelijkheid om iedere 2 weken ingedeeld te worden 
en wedstrijden van een uur te spelen. Om vervolgens op de ladder afhankelijk van winst of verlies te 
zakken of stijgen. Aan het eind van het seizoen was Bas Tebbens de onbetwiste winnaar bij de 
mannen, en Els Halfers bij de vrouwen. Rolf Rutte won de ladder 55+. Gefeliciteerd! 
 
Ook social tennis en de clubmiddagen konden ondanks corona toch doorgaan met een beperkt 
aantal leden. Door leden te vragen zich via mail of app aan te melden en een maximering van het 
aantal heeft dit gekund.  En natuurlijk door het enthousiasme en de inzet van David de Jong en Kate 
Shaw (social tennis) en van Sandra Terschegget (clubmiddagen).  
 
Het open jeugdtoernooi kon van 12 t/m 16 juli gehouden worden en ook de clubkampioenschappen 
en het ouder-kind toernooi waren een succes bij de jeugd dankzij de inspanningen van Annelieke 
Nijlant-Bouma en Marianne Majoor.  
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In juli en augustus konden er voor alle thuisblijvers 7 open 1 dag toernooien gehouden worden; te 
beginnen met het Kim Clijsters toernooi op 10 juli en eindigend met het Sampras toernooi op 22 
augustus onder de enthousiaste organisatie van Caroline Oets, Maen Gaikhorst, Rosa Koetsenruijter, 
Roos de Jonge en Eveline Bijlmer. 
 
“Aan al deze fantastische vrijwilligers dus een groot “dankjewel!!!”. 
 
Ook de clubkampioenschappen in augustus waren ondanks corona weer een gezellige club 
aangelegenheid waarbij gestreden werd voor de eer om jezelf Clubkampioen te mogen noemen. De 
hoogste categorie van wie de winnaars op het clubkampioenschappenbord komen te staan, zijn de 
heren gewonnen door Erik Schimmer en bij de dames door Florina Nosca. Beiden gefeliciteerd! 
 
In het najaar kon uiteindelijk toch nog competitie gespeeld worden. Dit was niet mogelijk geweest 
zonder de inzet van Roos de Jonge. DDV is haar veel dank verschuldigd: ieder weekend van de 
competitie was zij er, gaf de ballen uit, wees mensen de weg, beantwoordde vragen en maakte een 
vlotte doorstroming mogelijk. 
 
In 2021 hebben we weer veel ZZP’ers in moeten zetten voor de lessen, wat hoge kosten met zich 
meebrengt. Daarom zijn twee extra trainers in loondienst genomen. De animo bij leden voor lessen is 
groot en dat is een goede zaak.  
 
Vanwege de hoge animo voor tennislessen was het aantal aanmeldingen voor les dit afgelopen jaar 
vele malen groter dan voorgaande jaren. Om geen 350 mensen uit te moeten loten voor tennisles is 
ervoor gekozen lesseries op te knippen in 8-weekse lesseries i.p.v. de bekende 16-weekse lesseries. 
Dit heeft gemengde gevoelens opgeleverd. Mensen waren blij niet uitgeloot te worden voor lessen, 
maar teleurgesteld dat ze geen 16 weken les konden krijgen. Voor komend seizoen gaan we naar 
andere opties kijken en hier zal een enquête voor naar alle leerlingen gestuurd worden. 

Privélessen zijn in 2021 door wets- en regelwijzigingen anders ingericht. De privélessen konden niet 
meer op zzp basis gegeven worden en zijn qua tarieven in lijn gebracht met conforme regelingen 
voor privélessen in de markt. Privélessen bij DDV kosten €55 per uur en facturatie hiervoor verloopt 
via de club. 

Afgelopen winter hebben de corona maatregelen de winterlessen behoorlijk verstoord. DDV heeft 
daarom leerlingen een gedeeltelijke compensatie aangeboden. Sommige leerlingen hebben dit 
bedrag geschonken aan de club. Daarvoor willen wij graag onze dank en waardering uitspreken. 

Aanpak doelstellingen en behaalde resultaten 2021 
 

Leden aantrekken & behoud 
 
In 2021 zijn de inkomsten uit contributies met 17% gestegen o.a. als gevolg van de ingezette SEO en 
SEA strategie waardoor meer nieuwe leden op grond van de website DDV verkozen als nieuwe club. 
In de zomer moesten we zelfs een ledenstop invoeren toen we een recordaantal van 1.750 leden 
bereikten. Dit aantal heeft DDV al jaren niet meer gekend. We introduceerden een wachtlijst. Op het 
moment dat leden zich afmeldden was er weer ruimte voor nieuwe leden. Natuurlijk verloop van de 
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leden zorgde ervoor dat we op dit moment 1.602 leden hebben en de verwachting is dat we op 1 
april weer aan de wachtlijst zullen zitten. De focus in 2022 zal liggen op het werven van jeugdleden, 
omdat deze groep in 6 jaar tijd met 115 leden is gedaald. 
 

Social tennis 

• Het initiatief van de winter 2019-2020 van het Engelse “social tennis” is inmiddels een vaste 
groep van lid geworden internationale tennissers die je ook tegenkomt in thema lessen en 
via de ladder. DDV staat inmiddels bekend als een gezellige ‘community’ van internationale 
spelers, van wie de meesten in de leeftijdsgroep van 22-43 jaar.  

• De communicatie over en van DDV is daarom ook vaak vertaald in het Engels. 

Conclusie: De doelstelling “Leden werven” is dit jaar ruimschoots gehaald, het record van 1750 leden 
werd bereikt. Vele nieuwkomers zijn dertigers en veertigers, waardoor de club toekomstbestendiger 
is geworden. Daarnaast zijn er hopelijk nieuwe vrijwilligers voor commissies en andere functies. 
Ingezet gaat worden op werving van meer jeugdleden. 

Open Dagtoernooien 

In mei 2019 is DDV als eerste club in Nederland gestart met het organiseren van Open 
Dagtoernooien. Dit zijn KNLTB actuele rating toernooien, gespeeld op 1 dag, in poule-vorm waarbij 
wij garanderen dat je twee wedstrijden speelt. Omdat deze dagtoernooien een daverend succes zijn 
gebleken, hebben wij hier in 2020 een vervolg aan gegeven: meer gezelligheid op de club, heeft veel 
nieuwe leden opgeleverd en niet te vergeten - goed voor de DDV kas… 

Clubmiddagen 

Het koppelen van oude en nieuwe leden van hetzelfde speelniveau helpt bij de integratie binnen de 
club en het vinden van nieuwe maatjes om mee te kunnen tennissen. Tijdens de clubmiddagen is 
speciale aandacht besteed aan het koppelen van nieuwe en bestaande leden. Gemiddeld deden er 
tussen de 40-50 personen van alle niveaus (speelsterkte 3 t/m 9) mee aan de clubmiddagen. Het 
waren enorm leuke en gezellige clubmiddagen. 

 

Financieel jaarverslag 

Kosten lessen verliesgevend 

In 2021 is ook voor het eerst in jaren ingezoomd op de kosten van de tennislessen. Hieruit is naar 
voorgekomen dat er een verlies wordt geleden op de zomerlessen van +/- € 5.000 en in de winter +/- 
€25.000. Deze verliezen zijn toe te schrijven aan de hoge baanhuur tezamen met de salariskosten die 
niet in verhouding staan tot het gevraagde lesgeld. Voor de komende zomer en winter zullen de 
tarieven verhoogd moeten worden om uiteindelijk naar een kostendekkende lesserie te gaan. Om de 
winterlessen betaalbaar te houden, zullen de gehuurde banen zo efficiënt mogelijk gebruikt moeten 
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worden. Waar voorheen een binnenbaan ook een aantal vrijspeel weken had, zullen we deze nu 
gebruiken om themalessen op te geven.  
 
Baanhuur 
 
De buiten baanhuur zal voor 2022 met een kleine (contractuele) indexering worden verhoogd. Zo ook 
de binnenbanen. Wat opvalt is dat de baanhuur voor binnen de afgelopen vier jaar (sinds 2018) met 
20% is gestegen. De prijzen worden eenzijdig – zonder overleg of input- door FOS vastgesteld. . De 
stijging hangt samen met meerdere factoren. DDV had tot en met 2019 een betalingskorting van 5% 
bij betaling voor 1 oktober, maar vanaf 2020 heeft FOS die korting niet langer gegeven. Verder is er 
in 2019 een btw-stijging geweest van 6% naar 9% die volledig ten laste van DDV is gebracht. 
Daarnaast dient DDV tegenwoordig ook de banen op 1 september van het jaar betaald te hebben, 
waar dit voorheen nog 1 oktober was. Anderzijds is FOS coulanter geweest door in 2021 DDV de 
ruimte te geven om per 1 oktober 2021 te betalen. 
 
Competitie bijdrage 
 
De opbrengsten uit de competitiebijdrage is minder dan 50% van de begroting omdat er in 2021 
maar één ronde competitie is gespeeld. We hopen dat we in 2022 weer de gebruikelijke twee rondes 
(voor- en najaar) zullen spelen.  
De kosten voor de najaarscompetitie zijn in 2021 flink gestegen t.o.v. 2020, doordat er drie 
speelrondes buiten de officiële baanhuur periode vielen. Hiervoor hebben we extra banen moeten 
huren bij het FOS (dat kostte €7.350). Het FOS berekent DDV hiervoor het reguliere tarief, dat 
eenieder betaalt bij FOS in de winter, met een kleine korting (5%). De initiële offerte was voor 
€15.000, maar om minder kosten te maken en met behulp van de KNLTB zijn zoveel mogelijk 
thuiswedstrijden in de laatste 3 weekenden omgepland naar uitwedstrijden en hebben wij hierdoor 
minder banen hoeven huren. 
 
Open Dagtoernooien zijn winstgevend 
 
De evenementen, voor zover die door zijn gegaan in 2021, zijn kosten dekkend. De Open 
Dagtoernooien zorgen voor een opbrengst in de kas. Dit zal ook de doelstelling zijn voor 2022.  
 
Corona compensatie baanhuur 
 
De overheid had vorig jaar een potje gecreëerd om de baanhuur voor sportclubs te verminderen. De 
aanvraag hiervoor diende echter te worden gedaan door ITA BV. Om dit voor elkaar te krijgen heeft 
DDV een advocaat in moeten schakelen om ITA te doen bewegen dit voor DDV aan te vragen.  
€13.000 kosten, waartegenover gelukkig een opbrengst in compensatie van €96.000 stond. Dat was – 
vonden wij – een rechtvaardiging. Wij hadden liever gezien dat de kosten €0 waren gebleven, maar 
overleg en samenwerking bleken onvoldoende om het geld van de copensatie ook bij DDV te doen 
belanden. 
 
Ten tijde van het sluiten van de boeken in 2020 was nog geen 100% zekerheid of DDV recht had op 
de volledige vergoeding. Hierop is besloten om +/- 50% van de compensatie aan 2020 toe te kennen, 
in afwachting van een bevestiging. In 2021 is de bevestiging ontvangen dat DDV de volledige 
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vergoeding mag houden (en heeft ontvangen). Hierop is het resterende deel (€45.000) ten gunste 
van het resultaat 2021 gekomen.    
De algemene kosten, ledenadministratie en softwarekosten zullen licht stijgen in 2022 door 
indexering.  
 
Advocaatkosten 
 
De advocaatkosten zijn flink ruimer uitgevallen dan begroot. De kosten betreffen met name 
juridische bijstand voor de beide bindend adviesprocedures die er nu lopen, één aangaande de 
vennootschap ITA BV voor de voordracht van kandidaat-commissarissen door DDV en één aangaande 
de hoogte van de baanhuur. Het volgen van deze procedures, wanneer er in overleg niet uitgekomen 
wordt, staat vastgelegd in respectievelijk de aandeelhoudersovereenkomst en de huurovereenkomst. 
Deze bindend adviestrajecten die we begonnen zijn, zijn ingezet om het voortbestaan op de lange 
termijn van DDV veilig te stellen. Meer informatie over wat er aan de hand is, staat hieronder 
uitgebreider uitgelegd onder het kopje ‘grote dossiers van belang voor continuïteit van een 
gezond(er) DDV’.  
 
DDV heeft voor deze trajecten aanzienlijke kosten moeten maken. De verwachting en hoop van het 
Bestuur was dat we in een overlegmodel met respectievelijk ITA BV en de andere aandeelhouder tot 
een oplossing konden komen. Gaandeweg in het jaar werd het duidelijk dat dit niet via een “goed 
gesprek” zou lukken en zijn wij als Bestuur genoodzaakt het belang van DDV met juridische 
ondersteuning verder op te pakken. Het Bestuur heeft zoveel mogelijk stukken zelf voorbereid en 
informatie gestructureerd, opdat de advocaten hierin minder werk zouden hebben.  
 
De advocaatkosten zijn een noodzakelijk kwaad maar naar het oordeel van het gehele bestuur 
onontkoombaar voor het voortbestaan van DDV. Ook wij hadden het liever gespaard of aan andere 
dingen uitgegeven maar we zien ons geconfronteerd met deze situatie. Het alternatief (stil blijven 
zitten) schaadt naar ons oordeel het voortbestaan van DDV. Voor 2022 is de hoop en verwachting dat 
de lopende juridische procedures zullen worden afgerond en de kosten niet verder zullen oplopen 
dan begroot.   
 
Begroting 
 
De begroting van 2022 laat een opbrengst zien van ruim €18.000. DDV moet een gezonde buffer 
opbouwen om onverhoopte situaties zoals corona en een juridisch dispuut financieel te kunnen 
dragen. De vereniging zal daarom de komende jaren begroten op een positief resultaat van ongeveer 
deze omvang.  
 

Aandacht trainersgroep 
 
De communicatie met en naar de trainers is een onderwerp waar het afgelopen jaar meer tijd en 
aandacht aan is besteed. De trainers zijn het visitekaartje van DDV en enorm belangrijk voor onze 
club en wij zitten er met veel toewijding in te proberen de relatie zo goed mogelijk te managen. 
Daartoe hebben wij onder meer assistentie gekregen van de trainers coördinator. Wij zijn toegewijd 
aan de slag geweest zo mogelijk de verhoudingen te verbeteren. Of verbetering ook lukt is in veel 
aspecten geen “eenrichtingsverkeer” en we denken dat dit “werk in uitvoering” is. We zijn er nog 
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niet. Maar we denken wel een juiste weg te hebben gevonden om bestaande moeilijkheden op te 
lossen en aan te vliegen en zijn toegewijd verbetering door te zetten. 

 

Toekomst 

Grote dossiers van belang voor continuïteit van een gezond(er) DDV 

Er zijn twee dossiers die wij nu behandelen met het ITA BV. Het begon met het dossier over de 
baanhuur. Nu wij als club in Nederland de hoogste baanhuur betalen en onze overeenkomst voorziet 
in een mogelijkheid matiging te vragen, dachten wij daar aanvankelijk (2019) in overleg te kunnen 
uitkomen. Dat bleek lastig. Het traject dat we begonnen zijn, is ingezet om het voortbestaan op de 
lange termijn van DDV veilig te stellen. Wij vinden het jammer dat het meer kost dan we gehoopt 
hadden maar het alternatief is dat we zoveel betalen dat ons voortbestaan in gevaar zou komen. Dat 
kan niet de bedoeling zijn en daar zetten wij ons voor in. Daar is geld voor nodig.  
 
DDV is destijds aandeelhouder geworden in ITA BV mede om de continuïteit van tennis op deze 
locatie te waarborgen. Deze 2 grote dossiers zijn van groot belang voor de continuïteit van DDV.  
 

• De hoogte van de baanhuur is sinds 2019 aan de orde geweest, deze is niet representatief 
voor Nederland en een mogelijke strop voor DDV. Hier komen wij in overleg met de directie 
van ITA BV maar niet uit. Om uit deze impasse te komen, is afgelopen jaar de bindend 
adviesprocedure gestart. Deze procedure staat vastgelegd in de huurovereenkomst als te 
volgen stap wanneer partijen in overleg niet tot overeenstemming komen. Gelukkig maken 
we nu vorderingen nu er door een bindend adviseur een besluit genomen wordt dat 
uitsluitsel gaat geven. Liever hadden we gezien dat dit in overleg kon, dat bleek helaas niet 
realiseerbaar. 
 

• RVC leden, DDV mag voor twee leden van de RVC een bindende voordracht doen. We zien 
ons echter geconfronteerd met een situatie waarin de andere aandeelhouder zich verzet 
tegen de voorgedragen DDV-vertegenwoordigers. Niettemin hebben we lang (sinds okt 2020) 
geprobeerd ook hier een overlegstructuur te volgen. Ook hier is het doorlopen van een 
bindend adviestraject met bijstand onontkoombaar gebleken. Dit traject wordt naar 
verwachting en hoop op korte termijn afgerond. 

ITA BV & RvC 

Als DDV in de toekomst wil blijven tennissen op het Frans Otten complex, zal DDV als aandeelhouder 
in ITA BV zijn verantwoordelijkheid op juiste wijze moeten nemen. Er is een onderscheid in DDV’s 
positie als aandeelhouder en DDV’s positie als huurder van ITA BV. DDV moet deze rollen beter gaan 
scheiden en anders gaan invullen. Omdat het om veel geld gaat en de belangen groot zijn, is een 
koerswijziging noodzakelijk. Hiervoor zijn mensen nodig met juridische en financiële kennis die van 
de hoed en de rand afweten en zo de belangen van ITA BV en DDV op juiste wijze kunnen afwegen, 
behartigen en vertegenwoordigen. Afgelopen jaar heeft het bestuur in samenwerking met ter zake 
kundige mensen de eerder uitgezette en gevolgde lijn verder geconcretiseerd. 
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Statuten DDV 
 

Het bestuur heeft zich tot doel gesteld de statuten van DDV te moderniseren. De bestaande statuten 
van DDV dateren namelijk van 6 december 1978 en alhoewel een groot aantal bepalingen van 
dwingend recht zijn zodat ze niet veranderd kunnen worden bestaat behoefte aan het vastleggen van 
een aantal procedurele zaken. Ook is het bijbehorend huishoudelijk reglement waarnaar de statuten 
verwijzen erg oud en sluiten deze niet aan op de definities uit de statuten. In 2021 zijn de eerste 
stappen gezet om de statuten te moderniseren. De KNLTB heeft modelstatuten als voorbeeld op de 
website gezet. Afgelopen jaar heeft Petra de Vries uit het bestuur in samenwerking met Roeland 
Bertrams een eerste opzet gemaakt voor aanpassingen in de verouderde statuten en het 
huishoudelijk reglement. Dit jaar zal een statutencommissie worden benoemd om een concept uit te 
werken die volgend jaar tijdens de ALV aan de leden kan worden voorgelegd. 

 
 

Bestuur 
 
Samenstelling bestuur begin verenigingsjaar 2021: 
 
Voorzitter:   Eveline Bijlmer    voorzitter@altcddv.nl 
Penningmeester: Wim van Beelen   penningmeester@altcddv.nl 
Finance team:  Mishka Schalkwijk 
Finance team:  Dirk Loos 
Secretaris:   Petra de Vries    secretaris@altcddv.nl 
Bestuurslid:  Caroline Friedman 
Bestuurslid:  Jerome Martougin 
Bestuurslid:  David de Jonge 
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Medewerkers 
 
Ledenadministratie:  Riet Willems  info@altcddv.nl 
Trainers’ coördinator:  Harold Siekmann harold@altcddv.nl/ trainers@altcddv.nl 
 
Trainers: 
Marc Polders 
Waldo Jansen 
Ron Renkema 
Paul van Helvert  
Benito Madew  

Jaco de Paauw   
Aldo Druijf      
Charley Ebbink 
Serwin Rampersad 
Tom Dietz

Eloi Westerbaan 
  

Commissies & Vrijwilligers 
 

Het bestuur wil graag namens DDV alle leden bedanken voor hun tijd, inzet en Hart voor DDV. Zonder 
vrijwilligers kan een club niet draaien. 

 

 

Ledenwerving 

Opendag: Maureen Meeng 

Social Tennis: David de Jong, Kate Shaw 

Maak Kennis met Tennis:  Harold Siekmann 

Sea/Seo/AdWords:  Zornitza Nihtianova 

Techsoup/ gratis sea:  Remco Hendriks 

 

Communicatie  

Website:    Mund Vetter, Rosa Koetsenruijter, Eveline Bijlmer 

Clubapp:   Jerome Martougin, Eveline Bijlmer 

Nieuwsbrief:  Mund Vetter, Frans Schalkwijk, Mishka Schalkwijk, Eveline Bijlmer 

Social Media:    Caroline Oets, Vivian Pilet 
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Mailingen:    Eveline Bijlmer 

 

Commissies 

Financiële commissie: Wim van Beelen, Danielle van Dijke, Dirk Loos, Mishka Schalkwijk 

Commissie Wedstrijd Tennis: Jerome Martougin, Hugo Beks, Roos de Jonge, Jan Goedhart, Margriet 
Sillevis-Smitt, Eveline Bijlmer 

Jeugdcommissie:   Marianne Majoor, Annelieke Nijlant-Bouma 

55+ commissie: Nico de Louw, Pieter Jelle Bouwman, Onno de Vries, Marie-Anne Veenman, 
Jan Goedhart 

 
ITA commissie:   Hein Blocks, Cees Maas, Fiona Beijdorff, Marc Langerak 

Kascommissie:   Paul van Dijk, Cees Maas 

Wintertennis:   Roeland Bertrams, Jaap van Alkemade 

 

Toernooien/Evenementen/Activiteiten 

Paas-, Pinkster- en Slottoernooi: Jacobien Schoemaker, Ellen Gielen 

Clubkampioenschappen: Roos de Jonge, Floris-Jan Blok, Marianne Majoor, Annelieke Nijlant-Bouma, 
Eveline Bijlmer 

DDV Open: Stijn Kruijssen, Rosa Koetsenruijter, Lisa Koetsenruijter, Mishka Schalkwijk, 
Hannah Bleichrodt, Lieke Visser, Brent Martens, Jessica Schaaf. 

Open Dagtoernooien: Maen Gaikhorst, Caroline Oets, Rosa Koetsenruijter, Roos de Jonge, Eveline 
Bijlmer 

Clubmiddagen: Sandra Terschegget 

Advanced Players middagen: Henry Denton, Eveline Bijlmer 

Clubladder: Petra de Vries 

 

ITA BV 

RvC leden:   beide posities vacant 
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Support 

Vrienden van DDV:  Petra de Vries 

Trainers: Wim van Beelen, Mishka Schalkwijk, Eveline Bijlmer, Petra de Vries, Carla 
Timmers, Harold Siekmann, Marc Vogel, Sportkader Nederland 

Fiscale adviseurs: Fiona Beijdorff 

Juridisch adviseurs: Marc Langerak, Marcel Evers, Roeland Bertrams, Olav Heuts, Marc Vogel, 
Midas Lagerweij, Paul Wanders 

Ondersteuning: Wim de Waard, Roeland Bertrams, KNLTB 

 
 

Vriendenloterij 
 
Deelname van DDV leden aan de Vriendenloterij voor DDV heeft DDV dit jaar maar liefst €3283 aan sponsoring 
opgeleverd.  

 

Vrienden van DDV 

De afgelopen twee jaar heeft het bestuur ervoor gekozen om geld van de Vrienden van DDV voor iets specifieks 
in te zetten. Vorig jaar hebben de Vrienden van DDV de competitieshirts voor alle jeugdteams gesponsord.  

      

In Memoriam 
 
Tot ons verdriet is Derk te Winkel op 16 februari jl. en trouw lid en Vriend van DDV Dick Lorist op 22 mei jl. 
overleden. We willen hen bedanken voor alle mooie jaren bij en voor DDV. 

 

 


